
  Protokoll 7 

2018-10-02 

Plats: ÖOR 
Tid: 18.30-20.00 
 
Närvarande:  Maggan Eriksson Bech, ordf 
  Sara Ebbeståhl, sekr  
  Sofia Ender Söderlind 
 Ulrika Merikanto 
  Wilma Johansson 
  Helene Gimbertsson 
   

  
 

1. Mötet öppnas     
  
Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
Till att justera dagens protokoll valdes Sofia Ender Söderlind 

   
 

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Vi går igenom föregående protokoll och godkänner det, samt åtgärdslista.
                             
    

4. Rapporter      
Huvudstyrelsen:  

 
5. Ekonomi 

Anette har överlämnat uppdraget till Linda Olsson som nu är kassör. Just nu håller 
Linda på att gå igenom vår ekonomi med Christer och Karin. Pernilla har hjälpt 
Linda, så hon får fortsätta att ha sin administrationsinloggning. Så fort det är klart 
så får vi resultatet.  
 

6. Media 
Sara uppdaterar hemsidan så att informationen är aktuell. 
 

7. Hoppning 

 Veckoträningar på onsdagar för Maggan  

 Träning  
Leif Hallträning 6-7/10 

 Prel. Bokat en provträning för Carolina Määtä 
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 Tävling  
22/9 Tvådagars ponnyhoppning avklarad. Många nöjda ekipage, men två 
beslut som senare visade sig vara felaktiga av överdomaren, gjorde att det 
blev några besvikna, ledsna och upprörda. Maggan lyfte frågan vidare, men 
ett domslut går inte att ändra, men överdomaren har blivit kontaktad av 
domarnämnden att åtminstone dra tillbaka böter som hon utfärdat, vilket 
hon också valde att göra. T-sek ska skriva en invändning mot hennes agerande 
som inte var enligt reglementet.  Maggan och Sofia skriver denna.  
 
Om Robert Sollin eller Annika Sundberg ska kolla om de har möjlighet att vara 
öd på nästa års hopptävlingar för häst och ponny. 
 
På årsmötet bör vi diskutera upplägget av veckoträningar för att kanske ge 
fler möjlighet att tävla, samt hur vi ska tänka på för inför nästa års 
klubbtävlingar för att kanske locka fler och mer erfarna ekipage. 
 
Det finns tävlingsledare till höstens klubbhoppningar   
 

8. Dressyr 

 Träning  
Blockträningarna är igång 
Dressyrsatsningen är igång 

 Tävling 
Juldressyren i december 
 
Vi behöver en tävlingsledare till nästa klubbdressyren 10/11 
 

 
9. Körning 

 Körträningar bokade en gång i månaden 

 Zon norr har haft ett möte, där man diskuterat om att inom några år ha SM i 
Timrå. Alla föreningarna kommer i så falla att hjälpas åt. 

 Tävling 
Tävling planerad nästa år i augusti 
 

10. Fälttävlan 

 Träning - vilande 

 Tävling - vilande 
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11. Working Equitation 

 Träning: Det ska vara en WE-helg 10-11/11 
Tävling  

 
 
 

12. Övriga Frågor: 
- Vi måste flytta högtalarna  
- Ulrika efterfrågar ett sponsorhäfte där det står vad klasserna kostar att 

sponsra. Kan man ha en samordning mellan alla grenar? Ida? 
- Det är viktigt att vi ser till att vi inte glöms bort när det gäller fördelning av 

cuper/DM/NM 
- Vi behöver förtydliga  vilka arbetsuppgifterna är för det som sitter i 

styrelsen, samt vilka specifika uppgifter man har. 
- Styrelsen försöker se över parkeringssituationen vid träningar. 

 
13. Nästa möte 6/11 18.30  
 
14. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 2018-10-02 
 
 
 
________________________________ 
Sara Ebbeståhl, sekreterare 
 
Justerat 
 
 
 
________________________________      _________________________________ 
Maggan Ericsson Bech, ordförande                    Ulrika Merikanto, justerare
    

 
 

 
      


